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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: 2023. március 29. napján (szerdán) 16 órakor a Városháza tárgyalójában (9241 

Jánossomorja, Szabadság utca 39.) megtartott rendes képviselő-testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint (1. melléklet)  

 

 

Lőrincz György: Köszöntötte a megjelenteket a képviselő-testület március havi képviselő-

testületi ülésén. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, azonban Jánó Zoltán 

képviselő nincs jelen, aki távolmaradását előzetesen bejelentette. Ismertette a képviselő-

testületi ülés napirendjét a meghívónak megfelelően, összesen 12 napirendi pontot tárgyal a 

képviselő-testület. 

 

Egyéb módosító indítvány, kiegészítés nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a napirend elfogadását. 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal következő határozatot hozta: 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 32/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete a következő napirendet fogadta el: 

1) A helyi Védőnői Szolgálat beszámolója 

 

2) A Helyi Esélyegyenlőségi Program (2023-2028) elfogadása 

 

3) A gyermekjóléti alapellátásokról, az igénybevétel feltételeiről és a fizetendő térítési 

díjakról szóló 10/2017. (VI.15.) önkormányzati rendelet módosítása és a vendégétkezés 

díjának megállapítása 

 

4) Az államháztartáson kívüli forrás átvételéről és átadásáról szóló 2/2015. (II. 18.) 

önkormányzati rendelet alapján kiírt pályázatok elbírálása 

 

5) Kiváló Tanító, Kiváló Tanár, a Képviselő-testület által adományozható „Jánossomorja 

Város Kiváló Tanára, Zenetanára, Tanítója, Óvónője”, „Az oktatási intézmény kiváló 

dolgozója”, „Jánossomorja Város Sportdíja”, „Jánossomorja Város Kiváló Tanulója díj 

alapításáról szóló 5/2017. (IV.6.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

6) Jánossomorja Város Önkormányzata 2023-2024. évi Útfelújítási-építési Programja 

 

7) A beiratkozás időpontjának meghatározása a Kék Bagoly Bölcsődében  

 

8) Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

9) Ingatlanügyek 
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10) Az önkormányzat tulajdonában álló, haszonbérlet útján hasznosított földterületek bérleti 

díjának megtárgyalása 

 

11) Döntés a Balassi Bálint Művelődési Ház és Könyvtár terembérleti és egyéb bérleti 

díjainak felülvizsgálatáról 

 

12) Egyéb ügyek 

  

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1./ A helyi Védőnői Szolgálat beszámolója – 3. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 1./ napirendi pont a helyi védőnői szolgálat beszámolója. 

Köszöntötte a helyi védőnői szolgálat két munkatársát. Megköszönte tovább, hogy előzetesen 

elküldték írásban beszámolójukat, melyet megtárgyalt a Szociális és Egészségügyi Bizottság. 

Felkérte Winkler László elnököt, hogy ismertesse a Bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Winkler László: Köszöntötte a védőnői szolgálat munkatársait. Nem is tudja, hogy már hány 

éve tart ez a jó kapcsolat a védőnők és az önkormányzat között. Emlékeztetett, hogy 

Jánossomorja körzetében három védőnői pozíció van, melyet ketten látnak el. Érdeklődött, 

hogy Albertkázmérpusztára kell-e kimenni. 

 

Herczegné Pintér Andrea: Jelenleg nem kell kimenni. 

 

Winkler László: Tisztességgel, becsülettel ellátják ezt a feladatot. Észrevétele, hogy az idei 

évben arányosan kevesebb csecsemő született, mint 2021 évben és a várandós kismamák is 

kevesebben vannak, mint 2022 évben. Nem tudja, hogy ennek valós oka van-e, vagy csak a 

számok egyik évről a másikra „átmentek”. Megköszönte a beszámolót. Elmondta továbbá, hogy 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót. 

 

Timárné Bíró Anita: Köszöntjük a képviselő-testületet. Látható, hogy évek alatt mindig 

kevesebb a születésszám. 2022-ben a pusztasomorjai körzetben sokkal több kisgyermek 

született, mint előtte. Összességében vagy stagnál, vagy csökkenő az évek alatt a születésszám. 

 

Winkler László: Érdeklődött, hogy ketten el tudják-e végezni a munkát, kitartanak-e a 

település mellett. 

 

Timárné Bíró Anita: Elmondta, hogy véleménye szerint igen, azonban a nagyobb rész 

Herczegné Pintér Andrea védőnőre hárul, hiszen ő helyettesíti az üres körzetet. Ő, aki ezzel 

kapcsolatban többet tud mondani. A júliusi változás nem jó híreket hoz. De inkább a 

bizonytalanság a probléma, hogy nem tudjuk, hogy mi lesz. 

 

Lőrincz György: A beszámolóban nem említitek, de valóban július 1-jétől jelentős változás 

történik, az állam átveszi a védőnői szolgálatot az önkormányzattól. Mi is azt tudjuk, ami 

megjelent az egészségügyi törvény módosítása során. Jelenleg egy önkormányzati ingatlanban 

működik, feltételezi, azonban egy ugyanolyan megállapodás kell majd az ingatlan használatára, 

mint a Tankerületi Központtal az iskola esetében. Igaz, hogy a háziorvosi ügyelet esetében is 

előtte egy hónnap kaptuk az első hivatalos levelet. Érdeklődött, hogy tudnak-e esetleg valamit 

szakmai berkeken belül. 
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Timárné Bíró Anita: Nem, egy értekezleten a vezetővédőnő, és a győri megyei kórház sem 

tudott semmit, aki átveszi a megye 205 védőnői körzetét. 

 

Lőrincz György: Kérte, hogy ha bármilyen információt kapnak, keressék az önkormányzatot 

az egyeztetés miatt. Ha az önkormányzat is kap tájékoztatást, leülünk egyeztetni. Reméli, hogy 

kisebb zökkenőkkel változatlan színvonal lehet majd ellátni a védőnői szolgálatot, hiszen ez 

mindannyiunk érdeke. 

 

Bella Zsolt: Megköszönte a védőnők beszámolóját. Megköszönte továbbá a hosszú évek óta 

végzett munkájukat az iskolával kapcsolatban. Nagyon sok segítséget adnak az kötelező 

gyermek védőoltások, iskolai vizsgálatok tekintetében, de egyéb más problémákkal is 

fordulhatnak hozzájuk, készséggel állnak rendelkezésre. Reméli, hogy a jövőben is együtt 

tudnak működni hasonló formában. 

 

Lőrincz György: Megköszönte a védőnői szolgálat munkatársainak munkáját. Várjuk a 

fejleményeket, de azt ígérte, hogy természetesen továbbra is számíthatnak az önkormányzat 

segítéségre. Reméli, hogy helyben marad a védőnői szolgálat, csak nem az önkormányzat 

fenntartásában. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 33/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi védőnői szolgálat 2022. évi 

beszámolóját az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadta. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

Herczegné Pintér Andrea, Timárné Bíró Anita védőnői szolgálat munkatársai elhagyták az 

üléstermet. 

 

2./ A Helyi Esélyegyenlőségi Program (2023-2028) elfogadása – 4. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 2./ napirendi pont a helyi esélyegyenlőségi program (2023-

2028) elfogadása. Törvényi kötelezettség, hogy az önkormányzat rendelkezzen ilyen helyi 

esélyegyenlőségi programmal, mely alapfeltétele az állami és európai uniós pályázatok való 

indulásnak is. A dokumentumot mindenki megkapta, elolvashatta, mely közel 70 oldalas 

dokumentum. A program összeállítója a helyi esélyegyenlőségi referens, Gősi Barbara volt. 

Megtárgyalta a napirendi pontot a Szociális és Egészségügyi Bizottság. Felkérte Winkler 

László elnököt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Winkler László: Ahogy a bizottsági ülésen is elmondtam, ez egy komoly adatbázis, amit ki 

kellett tölteni és hozzáírni a szöveget. Sok munkájába került a referensnek, melyet köszönünk 

szépen. Annyi adat van benne, hogy szinte elveszik benne az ember. Egy adat, amit kiemelt: 65 

év feletti hölgyek száma magasabb, mint a férfiaké. Ez azt jelenti, hogy vigyázunk a hölgyekre. 
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Tényleg komoly előkészítő munkát végzett a referens. A Bizottság megtárgyalta, elfogadásra 

javasolja. 

 

Molnár Gábor: Sokat foglalkozom az esélyegyenlőséggel. Mindenekelőtt megköszönte Gősi 

Barbara munkáját, hogy elkészítette számunkra. Véleménye szerint ez egy nagyon jól 

előkészített salátatörvénynek a része. Ha végig nézzük a programot, akkor látható, hogy 

számokból áll azonban, azonban ha egy-egy számot kiemelünk eléggé elkeserítő. Kiemelte, 

hogy 2016-ban 6075 fő volt a lakosság, majd 2021-ben 6130 fő volt. Ahogy a referens is leírta, 

látható, hogy milyen nagy mértékű volt a bevándorlás a városba, ezáltal a lakosságszámnak 

milyen arányban kellett nőni. Azt tapasztalja, hogy a törzsgyökeres lakosok elhagyják a várost, 

újak bejönnek. Nem hoztuk azt az átlagot, amit a statisztikai hivatal kiadott. Elrettentő, hogy 

4,4%-kal nőtt Győr-Moson-Sopron megye lakossága, akit Pest megye előz meg 10%-kal. Az 

öregedési index számára nagyon-nagyon elkeserítő, hogy mennyi öregedik a település, 2021-

ben már a 125%-ot fogjuk szinte elérni. Nem jó számokat mutat az esélyegyenlőségi program, 

ha a programnak magát az előjelzéseit, irányelvet nézzük. Ha végig olvassuk látható, hogy a 

referens megküzdött az összeállításával. Nem hiszi, hogy fogjuk tudni úgy alkalmazni a 

programot, hogy jó legyen, itt többek között a beköltözők integrációjára, illetve a fogyatékkal 

élők programjára gondol. Számára nem olyan esélyegyenlőségi program, amely a jövőképet fel 

tudja állítani, vagy konkrét megoldásokat tud adni az elöregedésre, bevándorlók helyzetére, 

lakhatási problémákra, kiadott ingatlanok minőségére, mennyiségére. 

 

Maglódi Zsolt: Molnár Gábor képviselő véleményére kíván reflektálni. Véleménye szerint ez 

csak kiindulási pont, magát a munkát a képviselőknek kell beletenni. Itt volt a megbeszélésen, 

ahol bemutatták a program lényégét, illetve jelen voltak az ezzel dolgozó szakemberek. Két 

dolog nagy kérdés volt, hogy hogyan érjük el ezeket a rétegeket, milyen csatornákon tudunk 

információt kapni az érintettektől, és milyen információt tudunk továbbadni. Első feladat az 

igények, lehetőségek felmérése lesz. Említette továbbá a betelepülőket Molnár Gábor 

képviselő, akiknek a képviselőivel megtörtént a kapcsolatfelvétel, ami alapján tudunk egy 

párbeszédet kialakítani.  

 

Lipovits Máté: Sajnos szomorúak a számok, de ez országos átlagban is sajnos megállja a 

helyét. Elmondta, hogy a helyi esélyegyenlőségi program nem arról szól, hogy hogyan állítsuk 

meg az öregedést. Kivetítette a települési támogatásban részesülők száma, igénylők száma is 

elvileg csökkenőben van, míg az önkormányzati támogatásban részesülők száma közel azonos. 

Az esélyegyenlőség lényege, hogy a hátrányos helyzetben lévőknek milyen segítséget tudunk 

nyújtani, de az igénylők száma csökken. Azt látjuk, hogy a munkanélküliség gyakorlatilag 

nincs, 1,4% körül mozog. Az önkormányzat persze nem dőlhet hátra, de jó felé halad, hogy az 

esélyegyenlőségi feltételek adottak legyenek a településen. A számok jól mutatják, hogy 

mindenkinek próbál az önkormányzat valamilyen módon segíteni. Ha van egyéb javaslata 

Molnár Gábor képviselőnek, várjuk a javaslatokat. Nem érti, hogy Képviselő Úr mit hiányol. 

 

Molnár Gábor: Részben igazad van, de ha megnézed az 1%-os munkanélküliségi indexet, a 

város lakói oldalról nagyon jó hír, azonban a munkáltatók számára igazán nagy probléma. Ipari 

település vagyunk, ha nem tudunk olyan mértékű növekedést generálni, akik a gyárnak 

dolgozóit ki tudja szolgálni, vagy jönnek olyan lakosok, akik a gyárakban részt vesznek, ezek 

a gyárak munkaerőhiánnyal fognak küzdeni. Jön a 4%-os növekedés, de ugyanannyit el is 

vesztettünk bizonyos szinten. Ennek a folyamatát kell formálni, folyamatát kialakítani, 

kiépíteni. Jó, hogy megfogalmazunk megoldásokat, de jobban össze kell őket pontosítani. Az 

alapmunka jó volt és kerek, köszönjük. De a számok alapján nem lehet hátra dőlni, ezt szerettem 

volna kiemelni. 
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Lipovits Máté: Értem a problémát, azt hittem bérlakás építésbe akarsz fogni, így egyetértünk. 

 

Lőrincz György: Ahogy Maglódi Zsolt képviselő is mondta, ez olyan alapdokumentum, amely 

alapján elindulhatunk valamilyen fajta megoldás felé, hiszen az elfogadással nem áll meg a 

helyi esélyegyenlőségi referens feladata. Időként össze kell hívni munkacsoportokat, meg kell 

határozni, hogy abban ki vesz részt, melyik területekkel kell foglalkozni és ahhoz 

szakembereket kell meghívni. Ez majd az elkövetkezendő időszak feladata lesz. Véleménye 

szerint erre a dokumentum alkalmas, de nem többre. Rajtunk múlik, hogy fogunk-e ezzel 

foglalkozni a következő időszakban. Megkérdezte Gősi Barbarát, hogy kívánja-e kiegészíteni 

az elhangzottakat. 

 

Gősi Barbara: Nem kívánja kiegészíteni. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 34/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Helyi Esélyegyenlőségi 

Programot (2023-2028) az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

  

Felelős:  Lőrincz György polgármester  

Határidő:  azonnal  

 

Gősi Barbara igazgatási ügyintéző elhagyta az üléstermet. 

 

3./ A gyermekjóléti alapellátásokról, az igénybevétel feltételeiről és a fizetendő térítési 

díjakról szóló 10/2017. (VI.15.) önkormányzati rendelet módosítása és a vendégétkezés 

díjának megállapítása – 5. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 3./ napirendi pont a gyermekjóléti alapellátásokról, az 

igénybevétel feltételeiről és a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2017. (VI.15.) önkormányzati 

rendelet módosítása és a vendégétkezés díjának megállapítása. Magából a címből is kiderül, 

hogy itt két döntésre lesz szükség, hiszen az egyik esetben rendeletben szabályozott térítési 

díjak meghatározása történik (iskola, óvoda, bölcsőde), míg a másik esetben a vendégétkezés 

díját határozattal állapítja meg az önkormányzat. Első esetben az előterjesztésben két emelési 

mértéket dolgoztunk ki. A jelenlegi gazdasági helyzetet, nyersanyag árakat figyelembevéve – 

ahogy az anyagból is kiderül - 35%-os emelés válna szükségessé, azonban a két javaslat közül 

az első variációt javaslom elfogadni. Ha ezt fogadja el a testület, a szülőktől 10-15%-nyi 

emelést átvállal az önkormányzat, így csak 20-22%-os átlagos emelést jelent a szülők számára. 

Mindenkinek be kell látni, hogy emelésre szükség van, a mértéken persze lehet vitatkozni. Ha 

az önkormányzatunk megteheti, idén még szűkösen igen, akkor próbáljuk csökkenteni a szülők 

terheit. Elmondta, hogy az előterjesztést két bizottság is tárgyalta. Felkérte Lipovits Máté 

elnököt, hogy ismertesse a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság 

véleményét. 

 



6 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság 

kérése alapján az Adó-és Pénzügyi Osztály elkészítette a második variáció bemutatását annak 

érdekében, hogy látható legyen, hogy mennyibe kerülne az önkormányzatnak, ha legalább az 

alapanyag növekedés költségeit áthárítaná a szülőkre, gyerekekre, családokra. Ehhez képest van 

egy I-es javaslat, melyet Polgármester Úr javasol elfogadni, ez 20-22%-os emelést jelentene. 

Önmagában ez sem kevés, de ha azt nézzük, hogy évek óta nagyon alacsonyan tartotta az 

önkormányzat más környező településekhez képest a térítési díjakat, akkor a jelenlegi 20%-os 

emelés nem túl jelenetős. Hangsúlyozta, hogy pénzügyi szempontból 35%-os válna 

szükségessé. A Bizottság Polgármester Úr I. javaslatát támogatja elfogadásra tekintettel a 

családok egyéb növekvő terheire. Kérte az intézményvezetőket, hogy tudatosítsák a szülőkben, 

hogy dupláját kellett volna emelni az önkormányzatnak a térítési díjakat, de ezzel a döntéssel 

átvállal a családok terheiből. A Bizottság a vendégétkezés díját bruttó 1000 Ft-ról 1400 Ft-ra 

javasolja emelni. Jövőre nézve kéri a bizottság annak vizsgálatát, hogy a vendégétkezés esetén 

a külsős és intézményi dolgozók díja kerüljön elkülönítésre.  

 

Lőrincz György: Megadta a szót, Winkler László elnöknek, hogy ismertesse a Szociális és 

Egészségügyi Bizottság véleményét. 

 

Winkler László: Igen, valójában a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság ülésén volt egy hosszabb vita, tárgyalás erről. Sajnos eljött az az idő, amikor a 

gazdasági helyzet miatt az önkormányzat nem tudja teljeskörűen ezeket a költségeket átvállalni. 

Ha észrevették, hosszú éveken át minimálisan emelt, vagy nem is emelt az önkormányzat. 

Akkor olyan helyzetben volt az önkormányzat, hogy ezt megtehette. Sajnos eljött az az idő, 

mikor osztozni kell ezeken a terheken. Véleménye szerint a térítési díjak nem olyan túl 

magasak, hogy a családok ne bírnák kifizetni. Ha megnézzük más településen az étkeztetés 

díjait, lényegesen magasabbak, mint az itteniek. Hangsúlyozta, hogy az önkormányzat óriási 

összeget költ a saját forrásaiból ezeknek a kiegészítésre. Az óvodák és a bölcsőde esetében 

felhívja a szülők figyelmét, hogy ha a gyermek nem megy bölcsődébe, óvodába, ezt 

mindenképpen jelentsék annak érdekében, hogy a konyha úgy készüljön fel. Ne keljen 

feleslegesen főzni, helytelen létszámot leadni. Ezzel a szülők és önkormányzat is spórolhat.  

 

Lőrincz György: Érdeklődött, hogy a Bizottság a I-es változatot és bruttó 1400 Ft-os 

vendégétkeztetést támogatja-e. 

 

Winkler László: Igen, azt támogatja. 

 

Molnár Gábor: Fájó pont a gyermekétkeztetés díjainak emelése, de eljött a pillanat, hogy nem 

tudjuk tovább húzni. Legnagyobb hiba, hogy évekig nem nyúltunk hozzá. Valóban azt kell 

hangsúlyozni a szülőknek, hogy ha bemegyünk egy élelmiszerboltba milyen összegeket 

fizetünk ki alapvető élelmiszerekre és ez a konyhán sem kivétel. A 35%-os emelés, amit a 

számok mutatnak, az lenne indokolt, a képviselő-testületnek nincs sok választása. Tudatosítani 

kellene, hogy még mindig adunk annyi kedvezményt a 20%-os emelés esetén, amit most 

elfogadunk, mint amennyit emelünk. Kérjük a szülők megértését, hiszen nincs jobb 

választásunk ebben a helyzetben. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, módosító indítvány nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az önkormányzati rendelet megalkotását, elfogadását a 

bizottságok véleménye alapján az I. javaslat alapján. 
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Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyhangú, 8 igen szavazattal 

elfogadta és megalkotta 4/2023. (III.30.) önkormányzati rendeletét a gyermekjóléti 

alapellátásokról, az igénybevétel feltételeiről és a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2017. 

(VI.15.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a vendégétkezés díjának meghatározását a bizottságok 

egyhangú véleménye alapján. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 35/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata döntött arról, hogy a Jánossomorjai Városüzemeltető és 

Műszaki Ellátó Szervezet által üzemeltetett Napközi Otthonos Konyha és a Kék Bagoly 

Bölcsődében működő konyhán a vendégétkezés térítési díját 2023. május 1-jétől 1.102,-Ft+áfa 

összegben határozza meg. Nyersanyagnorma nettó 515 Ft+ önköltség nettó 587, ami összesen 

nettó 1.102,-Ft+áfa, ami bruttó 1400 Ft. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:       2023. május 1. 

 

4./ Az államháztartáson kívüli forrás átvételéről és átadásáról szóló 2/2015. (II. 18.) 

önkormányzati rendelet alapján kiírt pályázatok elbírálása – 6. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 4./ napirendi pont az államháztartáson kívüli forrás 

átvételéről és átadásáról szóló 2/2015. (II. 18.) önkormányzati rendelet alapján kiírt pályázatok 

elbírálása, röviden a civil szervezetek, öntevékeny csoportok támogatási keretösszeg 

felosztásáról van itt szó. Már a költségvetés tárgyalásakor is elhangzott, hogy minden nehézség 

ellenére ezen a tételen nem spórolt az önkormányzat, tavalyi mértéken hagyta a keretösszeget. 

Hangsúlyozta, hogy van olyan önkormányzat, aki teljesen eltörölte, megfelezte a keretösszeget. 

Kevés az olyan önkormányzat, mint a miénk, aki a tavalyi mértéket szeretné itt tartani. 

Önkormányzatunk évek óta bizonyította, hogy mennyire elkötelezett a helyi civil szervezetek 

támogatása mellett, mennyire fontos számára a civil szervezetek működése, tevékenysége, 

szerves része a városnak. Nehézséget okozza minden évben, hogy mindig több igény érkezik, 

mint a mi felosztható. Idén 21 kérelmező több, mint 41 millió Ft igény érkezezett a 26 millió 

Ft-ra. Hangsúlyozta, hogy kiemelkedő mértékben támogatja az önkormányzat a civil 

szervezetek. Ha valaki nem kap annyit, ne azon búslakodjon, hanem annak örüljön, hogy kapott 

támogatást az önkormányzattól. Elmondta, hogy a napirendet megtárgyalták az állandó 

bizottságok. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a Bizottság javaslatát, 

véleményét. 

 

Lipovits Máté: A bizottság szavazategyenlőség miatt nem tudott döntést hozni a támogatási 

összegek elosztásáról. Egy fő vitapont, a Jánossomorjai Sportegyesület támogatása volt, 

melyről eltértek a vélemények, így konszenzus hiányában a további felosztásról sem tudott 

döntést hozni a bizottság. Előkészített továbbá egy táblázatot a bizottság, melyből sajnos 

adminisztrációs hiba miatt egyik kérelmet kifelejtették, amit a többi bizottság átvett, így ők sem 

tudtak arról a kérelemről dönteni. A Bizottság nem tudott állást foglalni. 
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Lőrincz György: Megadta a szót Winkler Lászlónak, a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

elnökének. 

 

Winkler László: Elmondta, hogy a Bizottság a táblázatban szereplő, Lipovits Máté javaslatát 

támogatta. 

 

Lőrincz György: Megadta a szót Horváth Dánielnek, a Humánpolitikai Bizottság elnökének. 

 

Horváth Dániel: Elmondta, hogy a 26 millió Ft-os keretösszegre több, mint 40 millió Ft-os 

igény érkezett. Két javaslat körvonalazódott, kérdéses pont a Jánossomorjai Sportegyesület 

volt. Mindenhol kompromisszumos javaslatot tett, de nem támogatták. A Humánpolitikai 

Bizottság Maglódi Zsolt javaslatát fogadta el 3-1 arányban. Én voltam, aki ellene szavaztam, 

de már teljesen megértem, tudok azonosulni azzal, ami elhangzott a bizottság ülésén. Rosszul 

jön ki, hogy a Humánpolitikai Bizottság az, ami a sportegyesületet ennyire kevésbé akarja 

támogatni. A Sportegyesület tavaly közel 20 millió Ft támogatást kapott a testülettől, a kérelem 

idén majdnem 21 millió Ft-ról szól. Sok a kérdés, bizonytalanság. Azt talán mindenki tudja, 

hogy a nagycsapat egy év alatt Megye I. osztályból Megye III. osztályban sem tud kiállni, illetve 

a kézilabda felnőtt csapat sem tud mérkőzésekre kiállni. Reméli, hogy a TAO-nál nem lesz 

ebből probléma. Nem érti, hogy miért kell 6,5 millió Ft igény, ha nincs felnőtt nagycsapat és 

játékosok, akiknek havi 50.000 Ft-ot kiutal az egyesület. Véleménye szerint megyei III. 

osztályban nem kell fizetni a játékért játékosoknak. Megengedhetetlen az, hogy pénzt adjunk 

érte. Teremtsünk olyan körülményeket, hogy jöjjenek a játékosok. Reméljük, hogy többször 

nem esik meg, hogy nincs közösségépítés sem. Véleménye szerint, ha nincs közösségépítés, 

kiveszik az egésznek a lényege is. Erre tekintettel a nagyobb összeget szavazom meg. Sok 

kérdést, bizonytalan pontot el lehetett volna oszlatni a bizottsági ülésen, vártuk elnök urat, 

azonban nem jelent meg. Örülne, ha most ezeket a kérdéseket tisztázná, talán a szavazás is úgy 

módosulna, hogy a sportegyesületnek kedvező legyen. Nem szeretnénk ellehetetleníteni a 

sportegyesületet, de nem értik azt, hogy miért kellenek ezek. Véleménye szerint az utánpótlás 

működjön TAO-ból. A Bizottság véleménye szerint így 8,4 millió Ft-nál több támogatásra 

felesleges részükről pályázni. Ha el tudják indítani a nagycsapatot, mint ahogy az le van írva, 

akkor pótköltségvetésként meg lehet adni a továbbit. Egy teljes évre kifizessük a nagy csapat 

játékosainak, amit akarnak adni, azt indokolatlannak tartom. A kivetítésre került javaslatot 

fogadta el a bizottság, így a többi civil pályázat több pénzhez juthat. 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy több, mint 21 éve a testület tagja, minden évben a 

sportegyesület támogatásáról legalább egy órát vitatkozik a képviselő-testület, és minden éven 

erre okot a sportegyesület. Olyan nehezen tudom megemészteni, hogy még mindig itt tartunk 

21 év után. Nem tudja, hogy minek kell bekövetkeznie, hogy változás történjen. Kíváncsian 

várja a további hozzászólásokat. 

 

Maglódi Zsolt: Mint említettük, kimaradt egy pályázó. Átdolgozta javaslatát úgy, hogy ezt 

orvosolja. A sportegyesülettől nem vonna el további támogatást, a többi civil szervezettől igen. 

Úgy alakította át, hogy a Jánossomorja Művészetért Alapítvány tudja támogatni a testület a 

javaslat alapján, szeretné ezt módosítóként benyújtani. 

 

Lőrincz György: Kérte, hogy ismertesse a támogatási javaslatokat, elsőként a Sportegyesület 

vonatkozásában. 

 

 



9 

 

Maglódi Zsolt: A Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság ülésén két 

javaslat volt. A 10.740.000 Ft volt az egyik és ezzel szemben állt a 8.400.000 Ft-os javaslatom. 

Horváth Dániel képviselő elmondta már, hogy mik voltak a gondolataim ehhez. Úgy gondolja, 

hogy a tavalyi igény mögött volt egy megyei I. osztályú futball és kézilabda csapat, ami már 

nincsen. A 8.400.000 Ft támogatás úgy jött ki, hogy a szakosztályok kapják meg, amit kérnek, 

ahol ténylegesen rendben folyik a munka. A labdarúgás és kézilabda esetén minden olyan 

költséget támogatna, ami a működéshez feltétlenül szükséges, így a terembérletet, 

pályakarbantartást, autók karbantartását, azonban úgy, hogy nem indulnak a csapatok, nem 

támogatná a bírói díjakat, nevezési díjakat. Véleménye szerint erre felesleges pénzt kérni. A 

fizetendő béreket nem nekünk kellene rendezni, mikor a TAO-s pénzek érkeznek, így az 

önkormányzati támogatáson kívül is van bevétele az egyesületnek. Reméli, hogy ez nem okoz 

fennakadást. Mindig azt hallottuk, hogy nagyon nehéz a JSE-nek, mert a szakosztályok sok 

pénzt elvisznek. Jelen pillanatban az önkormányzat kifizeti a szakosztályoknak, amit kérnek. A 

labdarúgás és kézilabda TAO támogatott sport, így oldják meg úgy működésüket. Felolvasta a 

kivetített módosító javaslatot, miszerint a Jánossomorjai Sportegyesület 8.400.000 Ft, 

„Jánossomorja” Polgárőr Egyesület 1.970.000 Ft, „Örökség” Kulturális Egyesület 1.200.000 

Ft, Balassi Bálint Nyugdíjas Egyesület 900.000 Ft, Erdészeti Horgász Egyesület 610.000 Ft, 

F06 Postagalambsport Civil Társaság 0 Ft, Glázer-Kozma Edit 470.000 Ft, Heideboden Német 

Nemzetiségi Kulturális Egyesület 570.000 Ft, Jánossomorjai Baseball Egyesület 3.970.000 Ft, 

Jánossomorja Művészetoktatásáért Alapítvány 540.000 Ft, Jánossomorja Sakk Barátok 

Egyesülete 720.000 Ft, Jánossomorjáért Lovas Sport Egyesület 350.000 Ft, Jánossomorjai 

Fúvós Egyesület 1.650.000 Ft, Jánossomorjai Független Közéleti Társaság 850.000 Ft, 

Menedék Állatvédő Alapítvány 650.000 Ft, MOSON-SZÉL Kulturális és Szabadidős Egyesület 

620.000 Ft, Mosonszentpéteri Iskoláért Alapítvány 180.000 Ft, Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

Jánossomorja 1.970.000 Ft, Szenior Örömtánc Klub Egyesület 200.000 Ft, Újjáéledés 

Alapítvány 180.000 Ft, Hospice – Segítő Kéz Alapítvány 3.999.000 Ft támogatásban 

részesülne.  

 

Lőrincz György: Megkérdezte Molnár Gábor képviselőt, hogy kíván-e reagálni Horváth 

Dániel képviselő felvetéseire, megvilágítani a kérelem hátterét. 

 

Molnár Gábor: Jelenleg itt testületi tagként vagyok jelen, a sportelnökségem mellékes. Ahogy 

az iskolaigazgatót sem kérdezzük az iskolában történt eseményekről, ezért ez velem szemben 

egy kicsit inkorrekt, hogy itt próbáljuk meg a sportegyesület összes ügyes bajos dolgát itt 

lehúzni. Ha nem látja a képviselő-testület, hogy milyen költségek vannak a mindennapos 

életben, és milyen tömeget mozgat meg a sportegyesület azon a területen, akkor az nagyon 

sajnálatos. Elmondtuk, hogy ősszel újra szeretnénk indítani a nagycsapatot, a költsége be lett 

tervezve. Legyen a döntés joga a képviselő-testületen és akkor ki kell mondani, hogy 

nagycsapatunk a képviselő-testület hatására nem lesz, mert nem tudja támogatni. 

Összességében a sportegyesület mindig nagy vitákat vált ki. Nem szeretne vitákat szítani, 

jelenleg egy nép által megválasztott honatyaként vagyok jelen, innentől kezdve majd eldöntöm, 

hogy jó vagy nem a javaslat, vagy adok be egy új indítványt a tiedével szemben. Mindent 

próbáltam megtenni, hogy az egyesületnél úgy menjenek a dolgok, ahogy kell. Nem egyszerű 

játkoshiánnyal, elvándorlással. Ha úgy érzik így jó a javaslat, nem tud mit mondani. 

Természetesen eljön annak az ideje, hogy a sportegyesület vezetősége és képviselő-testület 

leüljön egyeztetni, hiszen ő az, aki eltartja az egész egyesületet. A foci az eltartója az egész 

egyesületnek, így kell értelmezni. Végig nézi a javaslatot, reagálok azt követően azonnal. 
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Maglódi Zsolt: Megköszönte az észrevételt. A számokat mindenki át tudja nézni, lehet hozzá 

benyújtani módosító indítványt. Az a probléma, hogy nincs felnőtt csapta, az nem a testület 

hibája. Az önkormányzat régóta nagy összegekkel támogatja az egyesületet vezetéstől 

független. Tényszerűen látjuk, hogy nincs foci és kézilabda csapat. Az, hogy az egyesület 

ugyanazt az összeget várja el, amit korábban, az nem teljesen valós elvárás. Mondtad, hogy a 

megye III-as csapat összehozásán dolgoztok. Megyei III. osztályban nincs fizetés, sőt 

Várbalogon éves szinten 100.000 Ft-nál kevesebbet tesznek bele a játékosok és jól kijönnek 

belőle. Tehát ezek az összegek a megye III-as csapat fenntartásárhoz nem szükségesek. Örülne, 

ha lenne csapat, hiszen hagyományai vannak. Amennyiben tényleg összeáll a csapat és tényleg 

el tud indulni a bajnokságban, szívesen támogatná az egyesületet. A költségek között az említett 

költségekre (pl. pályakarbantartás) megadta a kívánt összeget, a bajnokságban való induláshoz 

szükséges költségeket nem. Azzal, hogy a többi szakosztályt kifizetjük, levesszük a terhet 

rólatok, hogy a TAO-ból kellene őket finanszírozni. A TAO teljes egészében megmarad a 

labdarúgásra, kézilabdára. Amit az önkormányzat megszavazna, az alapján majdnem 3.200.000 

Ft jutna a labdarúgásra, és majdnem 1.200.000 Ft a kézilabdára. 

 

Horváth Dániel: Mondtad, hogy inkorrekt a történet, jelenleg képviselőként vagy jelen itt.  

Jelen pillanatban a Sportegyesület elnökeként is jelen vagy, a spotegyesület érdekeit is kell 

képviselned. Nem inkorrekt szerintem, hogy meg lettél szólítva, hogy oszlassál el kételyeket, 

próbálj meg minket meggyőzni arról, hogy miért is van arra szükség, hogy a nagycsapatra most 

kapja meg a JSE a pénzt. Nem arra irányul, hogy ellehetetlenítsük az egyesületet. Sok a kérdés, 

bizonytalanság. Egyáltalán nem szakmai részeket szeretnénk cincálgatni, hogy miért áll így az 

egyesület. Amik a kérelemben szerepelnek tények, nyilvános adatok. Teljesen jogos, hogy 

ezekről kérdezünk, így meg tudod védeni az érdekeket. Kérlek, mint JSE elnök is nyilvánulj 

meg nem csak, mint képviselő. 

 

Winkler László: Csalódtam Molnár Gábor hozzászólásában. Egyetért Horváth Dániel 

véleményével: igaz, hogy megválasztottak honatyának, de megválasztottak sportelnöknek is. 

Kutyakötelességed a sportért itt kiállni, nem majd megbeszéljük. Most beszéljük meg, hogy 

mennyi kell. Azt kérem, hogy állj ki a véleményed mellett, nem belemenni olyan 

kompromisszumba, hogy majd lesz valami. 

 

Molnár Gábor: Félreértettük egymást. Minden szeretnék megtenni, hogy a sportegyesület 

megkapja az összeget. Horváth Dániel is azt mondta nyugtató szóval, hogy ha összeállítottuk a 

nagycsapat képét, élhetek pótköltségvetéssel a testület felé. Nem szeretném a kedélyeket szítani 

a testületben. Igen, elnöktől független ez egy állandó probléma. Látni kell azt, hogy mi a 

költségvetés. Tavalyi évben, mikor megválasztottak, Polgármester Úr kért egy valós 

költségvetést, hogy mi ennek a költsége. Az a költségvetés nem életképes, jóval több lett. 

Jeleztem, hogy van-e arra mód, hogy kivegyük a civil szervezetek támogatási pályázatából az 

egyesületet, erre nem volt mód. Az egyesület nagy tömeget vonz, nagy területet kezel. De 

mindennél többet ér, hogy száz gyerek edz a pályán. Akkor lehetünk nyugodtak, boldogok, ha 

a helyi esélyegyenlőségi programban leírtakat megvalósítjuk, hogy mennyi sportot szervezünk, 

milyen támogatás kell a sportegyesület részére. Ott van le van írva, hogy mit szeretne 

Jánossomorja Város Önkormányzata a sporttal kapcsolatban. Le van írva, hogy milyen anyagi-

tárgyi eszközökkel tudja segíteni az egyesületet az önkormányzat. Ehhez képest minden évben 

vívódunk, hogy mit kaphat, vagy mit nem. Nagy pénzt emészt fel. Sokszor megbeszéltük, hogy 

lehet vagy nem lehet bért adni, de sajnos e nélkül nincs játékos. Örököltem egy vázat, amin 

építkezek a mai napig. Tényleg Horváth Dániel mondta, hogy ha összeállítottunk egy 

nagycsapatot, akkor adjunk be egy költségvetést. Nem csak egy szakosztályért felelek, van 

mellette több szakosztály, akit életben kell tartani. Az ifi csapatok esetén ugyanúgy mindent 
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fizetni kell, mintha lenne nagycsapat, ugyanazt teszik ki a járulékos költségek. Winkler László 

Képviselő Úr, eddig is küzdöttem, ezután is küzdeni fogok. 

 

Lőrincz György: Jól érzékelem, hogy a Maglódi Zsolt által előterjesztett 8,4 millió Ft 

javaslatot el tudod fogadni. 

 

Molnár Gábor: Nem tudom elfogadni.  

 

Winkler László: Ugyanezt szerette volna megkérdezni, de nem ilyen finoman. Mond meg, 

hogy mennyi pénz kell és döntsünk róla, idáig csak beszéltünk. Maglódi Zsolt javaslatán kívül 

senki sem tett javaslatot összegre.  

 

Lipovits Máté: Volt egy korábbi javaslatom, amit a Szociális-és Egészségügyi Bizottság 

beépített, ezt kiegészítettem a Jánossomorja Művészetoktatásáért Alapítvány támogatásával, 

így benyújtom módosító indítványként. Jánossomorja Művészetoktatásáért Alapítvány részére 

480.000 Ft-ot fogok javasolni. Elmondta továbbá, hogy szeretné megvilágítani a javaslat 

hátterét, hiszen a javaslat mögött van egy elv, melyet az önkormányzat korábban követetett és 

követni kellene. Kérem a javaslat elfogadását a testülettől. Érti az aggályokat és egyet is ért 

vele, de felhívta a figyelmet, hogy amennyiben a JSE jóval kevesebb támogatást kapna, akkor 

a kultúrára szánt összeg 5%-kal növekedne, így az arányok eltolódnának. Van veszélye, hogy 

a többi szervezetet hozzászoktatjuk, hogy kapnak egy a vártnál magasabb összeget, és ahhoz 

képest jövőre egy nagyobb visszaesést fognak tapasztalni, vagy keletkezik egy olyan nyomás, 

hogy növelni kell a keretet. Másik része az, hogy minden szervezet olyan szinten kapjon vagy, 

kicsit többet, mint a tavalyi éven. Figyelt továbbá arra, hogy a szociálisnak besorolt egyesületek 

(pl. Tűzoltóegyesület), majdnem a 100%-ot kapják meg, hiszen olyan közfeladatot látnak el, 

ami nélkül nagy bajban lenne Jánossomorja. Ezt Maglódi Zsolt javaslata is tartalmazta. Másik 

elv az, hogy a Sportegyesület számára a minimumon túl egy kis mozgásteret is tartalmazzon a 

támogatás. Meg kell jegyezni, hogy 10,7 millió Ft még mindig nem az az összeget, amit 

elfogadhatónak tartana az egyesület. De ez olyan csökkenés, amely indokolt, hiszen a közüzemi 

díjakat átvállalta az önkormányzat, ami egyik legjobban emelkedő költsége volt az 

egyesületnek. Tavaly 11,8 millió Ft-ról döntött a testület áprilisban, ami 1,1 millió Ft-tal 

alacsonyabb, mint most. Tulajdonképpen a közüzemi díjjal kevesebb, emelésről itt sincs szó 

így tulajdonképpen. A működést nem lehetetleníti el, megelőlegezi a nagycsapat felállítását. Ha 

nem sikerül, jövőre el kell gondolkodni, hogy érdemes-e így támogatni. Ne az önkormányzat 

legyen a gátja ennek, és ne kelljen minden hónapban állandó kérelmeket tárgyalni, hiszen a 

testületi ülések háromnegyede az állandó kérelmek tárgyalása viszi el. Meg kell említeni, hogy 

több új pályázó volt, illetve volt olyan egyesetület, aki tavaly nyert pályázatot és nem költötte 

el, helyesen vissza is utalta. Ha már kapnak egy összeget, és ha nem annyi amire gondolnak, 

minél előbb utalják vissza, hiszen fél millió Ft egy nagy vitatá megelőzhet. Ne az legyen, hogy 

év végén visszautaljuk és nem csináltunk semmit. A százalékos értékek azt támogatják, hogy 

az igényhez képest milyen mértékben támogatjuk őket. A részletes táblázatban az igényelt 

pántlikák szerint van elosztva a támogatás. Mindenkinél próbáltam olyan célokat támogatni, 

mellyel közösséget építenek, vagy másokat szólítanak meg, vagy a közösség szempontjából 

hasznos lehet. Vita azon van, hogy a 2,3 millió Ft kulturális célt szolgáljon, vagy maradjon az 

egyesületnél. Kéri, hogy józansággal, higgadtsággal megfontolni az egyesület sikerességétől 

függetlenül. Felolvasta a kivetített módosító javaslatát, miszerint a Jánossomorjai 

Sportegyesület 10.700.000 Ft, „Jánossomorja” Polgárőr Egyesület 1.950.000 Ft, „Örökség” 

Kulturális Egyesület  1.150.000 Ft, Balassi Bálint Nyugdíjas Egyesület 805.000 Ft, Erdészeti 

Horgász Egyesület 425.000 Ft, F06 Postagalambsport Civil Társaság 0 Ft, Glázer-Kozma Edit 

295.000 Ft, Heideboden Német Nemzetiségi Kulturális Egyesület 400.000 Ft, Jánossomorjai 
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Baseball Egyesület 3.650.000 Ft, Jánossomorja Művészetoktatásáért Alapítvány 485.000 Ft, 

Jánossomorja Sakk Barátok Egyesülete 490.000 Ft, Jánossomorjáért Lovas Sport Egyesület 

200.000 Ft, Jánossomorjai Fúvós Egyesület 1.250.000 Ft, Jánossomorjai Független Közéleti 

Társaság 780.000 Ft, Menedék Állatvédő Alapítvány 420.000 Ft, MOSON-SZÉL Kulturális és 

Szabadidős Egyesület 575.000 Ft, Mosonszentpéteri Iskoláért Alapítvány 175.000 Ft, Önkéntes 

Tűzoltó Egyesület Jánossomorja 2.000.000 Ft, Szenior Örömtánc Klub Egyesület 100.000 Ft, 

Újjáéledés Alapítvány 150.000 Ft, Hospice – Segítő Kéz Alapítvány 3.999.000 Ft támogatásban 

részesülne. F06 Postagalambsport Civil Társaság esetén kérte, hogy a polgármesteri keret felé 

forduljanak. Kérte a Jánossomorjai Sportegyesület elnökét, hogy fontolja meg, hogy mennyire 

tud ezzel a javaslattal azonosulni. 

 

Lőrincz György: Számíthatnak a támogatásomra az F06 Postagalambsport Civil Társaság 

esetében is. Megkérdezte Molnár Gábor képviselőt, hogy el tudja-e fogadni az összeget. 

 

Molnár Gábor: El tudom fogadni a javaslatot.  

 

Lőrincz György: Eddig két javaslat érkezett a keret felosztására önálló képviselő 

indítványként. Megadta a szót Bella Zsolt alpolgármesternek. 

 

Bella Zsolt: Nem javaslatom lesz, hanem csak hozzászólás, vélemény. Sok mindent elmondtak 

már előttem. Valóban, mint mindegyik civil szervezetet támogatta az önkormányzat, most is 

támogatni fogja. Most is és ez után is támogatja az önkormányzat a sportegyesületet. El tudja 

fogadni Lipovits Máté javaslatát. Hozzátette, hogy az utánpótlást támogatni kell, nem szabad 

őket cserben hagyni. Támogatni kell a szakosztályokat, hiszen hét szakosztálya van a 

sportegyesületnek. Nem akarunk az egyesület belügyeibe beavatkozni, de mindig meghalljuk 

azt, hogy nem kaptuk meg azt a támogatási összeget, ami számunkra elvárható lenne. Harcolni 

fogunk azért, még ha nem is akarunk beleszólni a belügyekbe, hogy a szakosztályok megkapják, 

ami nekik jár. Mindig a Sportegyesület szokott a legtöbbet kérni, mindig a Sportegyesületről 

van vitánk. Huszonöt éve vagyok képviselő, ez nem változott a mai napig sem. Megismételném 

Horváth Dániel véleményét, ilyen támogatási igénynél, igen is jelen kell lenni a Pénzügyi, 

Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság ülésén, ahol a műhelymunka folyik. A 

Sportegyesület elnökének, vagy képviselőjének helye kell, hogy legyen az ülésen, hogy tudják 

az álláspontokat ütköztetni, nem a testületi ülésen.  

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy két érintett is van, egyik a Sportegyesület elnöke, másik az 

Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke. 

 

Molnár Gábor: Bejelentette személyes érintettségét a Jánossomorjai Sportegyesület 

pályázatával összefüggésben. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel Molnár Gábor képviselő kizárását a Jánossomorjai 

Sportegyesület pályázatáról való szavazásból személyes érintettsége miatt. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 36/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 
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Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Jánossomorjai Sportegyesület pályázatáról szóló szavazásból Molnár Gábor képviselőt 

személyes érintettsége miatt kizárja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Winkler László: Bejelentette személyes érintettségét az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

Jánossomorja pályázatával összefüggésben. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel Winkler László képviselő kizárását az Önkéntes Tűzoltó 

Egyesület Jánossomorja pályázatáról való szavazásból személyes érintettsége miatt. 

 

A képviselő-testület 7 igen, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 37/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

  

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy az Önkéntes 

Tűzoltó Egyesület Jánossomorja pályázatáról szóló szavazásból Winkler László képviselőt 

személyes érintettsége miatt kizárja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Javasolta, hogy a képviselő-testület elsőként a Jánossomorjai Sportegyesület, 

majd az Önkéntes Tűzoltó Egyesület Jánossomorja támogatásáról szavazzon. Ha ezekben 

konszenzus van, azt követően döntsön a többi szervezet támogatásáról. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Jánossomorjai Sportegyesület támogatását Lipovits 

Máté képviselő módosító indítványa szerint. 

 

A képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 38/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

  

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy „Civil 

szervezetek 2023. évi támogatása” című pályázati felhívás eredményeként a következő 

civil szervezetet az alábbi összegekkel támogatja:  

 

Támogatott civil 

szervezet neve 

Támogatási 

összeg 

Elszámolható költségek megnevezése 

 

 

 

Jánossomorjai 

Sportegyesület 

 

 

 

 

10.700.000 Ft 

 

Működés - Futball 5 600 000 Ft 

Működés - Teke 1 000 000 Ft 

Működés - Karate 850 000 Ft 

Működés - Pingpong 720 000 Ft 

Működés - Darts 450 000 Ft 

Működés - Kézilabda 2 080 000 Ft 
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2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a rendelet alapján a támogatási szerződést 

megkösse. 

 

3. Felkéri a jegyzőt, hogy a pályázatban/egyedi támogatási kérelmekben részt vevő civil 

szervezetet a döntésről értesítse.  

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

   dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő:  2023. április 6., ill. 2023. április 28. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatását Lipovits 

Máté képviselő módosító indítványa szerint. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 39/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

  

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy „Civil 

szervezetek 2023. évi támogatása” című pályázati felhívás eredményeként a következő 

civil szervezetet az alábbi összegekkel támogatja:  

 

Támogatott civil 

szervezet neve 

Támogatási 

összeg 

Elszámolható költségek megnevezése 

 

 

 

Önkéntes Tűzoltó 

Egyesület 

Jánossomorja 

 

 

 

2.000.000 Ft 

 

 

Gépjármű kötelező 519 000 Ft 

Alkatrész, motorolaj 220 000 Ft 

Nyomtatványok 50 000 Ft 

Nevezési, szöv. díjak 230 000 Ft 

Felszerelések 350 000 Ft 

Üzemanyag 381 000 Ft 

Műszaki vizsga 250 000 Ft 

 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a rendelet alapján a támogatási szerződést 

megkösse. 

 

3. Felkéri a jegyzőt, hogy a pályázatban/egyedi támogatási kérelmekben részt vevő civil 

szervezetet a döntésről értesítse.  

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

   dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő:  2023. április 6., ill. 2023. április 28. 

 

Maglódi Zsolt: Sportegyesület támogatására nemmel szavaztam, így azok a javaslatok, amit 

benyújtottam a többi szervezetre, azok már nem teljesülhetnek. Ha én nem fogadom el a 
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javaslatot, nem azért van, mert nem szeretném őket támogatni, hanem mert egy teljesen mást 

szerettem volna. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a civil szervezetek támogatását Lipovits Máté képviselő 

módosító indítványa szerint. 

 

A képviselő-testület 7 igen, 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 40/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

  

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy „Civil 

szervezetek 2023. évi támogatása” című pályázati felhívás eredményeként a következő 

civil szervezeteket az alábbi összegekkel támogatja:  

 

Támogatott civil 

szervezet neve 

Támogatási 

összeg 

Elszámolható költségek megnevezése 

 

 

„Jánossomorja” 

Polgárőr Egyesület 

 

 

 

1.950.000 Ft 

 

Üzemanyag 1 000 000 Ft 

Gépjármű 200 000 Ft 

Kommunikáció 150 000 Ft 

Működés 200 000 Ft 

Egyéb költségek 400 000 Ft 
 

 

„Örökség” Kulturális 

Egyesület 

 

 

 

 

 

1.150.000 Ft 

Néptáncoktatás - felnőtt 180 000 Ft 

Néptáncoktatás - gyerek 150 000 Ft 

Tűzugrás 150 000 Ft 

Májusfa kitáncolás 150 000 Ft 

Népmese napja 330 000 Ft 

Néptáncgála 190 000 Ft 
 

 

 

 

 

Balassi Bálint 

Nyugdíjas Egyesület 

 

 

 

 

805.000 Ft 

Fellépések 200 000 Ft 

Nőnap 20 000 Ft 

Nagyfödémesi út 150 000 Ft 

Senior tánctábor 20 000 Ft 

Nagymama konyhája 25 000 Ft 

Buszos kirándulás 100 000 Ft 

Karácsony 150 000 Ft 

Koszorúk 40 000 Ft 

Tánckari ruhák 100 000 Ft 
 

 

 

Erdészeti Horgász 

Egyesület 

 

 

425.000 Ft 

Pavilon fejlesztés 300 000 Ft 

Növények, földmunka 50 000 Ft 

Programok 75 000 Ft 
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F06 Postagalambsport 

Civil Társaság 

 

 

 

0 Ft 

 

 

 

 

 

Glázer-Kozma Edit 

 

 

295.000 Ft 

Kiállítások 120 000 Ft 

Művész tábor 175 000 Ft 

  

  
 

 

 

Heideboden Német 

Nemzetiségi Kulturális 

Egyesület 

 

 

 

 

400.000 Ft 

 

Német családi nap 400 000 Ft 
 

 

 

Jánossomorja Baseball 

Egyesület 

 

 

 

3.650.000 Ft 

Szövetségi díjak 420 000 Ft 

Működés 1 100 000 Ft 

Továbbképzés 60 000 Ft 

Bírói díjak 420 000 Ft 

Felszerelések 300 000 Ft 

Terembérlet 250 000 Ft 

Utazási költségek 1 100 000 Ft 
 

 

 

Jánossomorja 

Művészetoktatásért 

Alapítvány 

 

 

 

 

485.000 Ft 

Nyári tábor szervezése (szállás, 

étkezés, programok, eszközök, 

tisztítószerek stb.) 97.000 Ft 

Zeneiskolai kották 

beszerzésének támogatása 

                        

35.000  Ft 

Térítési díj támogatása 23.000 Ft 

Rézfúvós Verseny költségei 

(zsűri munkája, 1 díjak, oklevelek 

stb.) 91.000 Ft 

Művészeti iskolai házi verseny 

támogatása (oklevél, érem, 

érembetét, éremszalag) 50.000 Ft 

Fúvós és ütős hangszerek 

tartozékai 145.000 Ft 

Táncruha beszerzése 13.000 Ft 

Működési kiadások 31.000 Ft 
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Jánossomorja Sakk 

Barátok Egyesülete 

 

 

 

490.000 Ft 

Nevezési díjak 100 000 Ft 

Üzemanyag 90 000 Ft 

Regisztrációs díj 52 000 Ft 

Verseny rendezés 80 000 Ft 

Terembérlet 20 000 Ft 

Eszközök 68 000 Ft 

Óvodai oktatás 80 000 Ft 
 

Jánossomorjáért Lovas 

Sport Egyesület 

 

200.000 Ft 

Díjugrató verseny 200 000 Ft 
 

Jánossomorjai Fúvós 

Egyesület 

 

1.250.000 Ft 

Egyenruha 200 000 Ft 

Mikrofon 120 000 Ft 

Hangszer karbantartás 270 000 Ft 

Kiküldetés támogatás 100 000 Ft 

Utazási költségek 200 000 Ft 

Eszközhordozó 80 000 Ft 

Kották 100 000 Ft 

Koncertek 100 000 Ft 

Honlap készítés 0 Ft 

Működés 80 000 Ft 

Csapatépítés 0 Ft 
 

Jánossomorjai 

Független Közéleti 

Társaság 

 

780.000 Ft 

Tökfesztivál 560 000 Ft 

Forgatag anyagai 120 000 Ft 

Canto Excolo utazás 100 000 Ft 
 

Menedék Állatvédő 

Alapítvány 
420.000 Ft 

Ivartalanítás 420 000 Ft 
 

MOSON-SZÉL 

Kulturális és 

Szabadidő Egyesület 

 

575.000 Ft 

Miért nem marad 

reggelire? vígjáték 475 000 Ft 

Általános költségek 100 000 Ft 
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Mosonszentpéteri 

Iskoláért Alapítvány 

 

175.000 Ft 

Klafszky-nap 175 000 Ft 
 

Szenior Örömtánc 

Klub Egyesület 

 

100.000 Ft 

Fellépő ruhák 100 000 Ft 

Csapatépítés 0 Ft 
 

Újjáéledés Alapítvány 

 
150.000 Ft 

 

Speciális gépjármű 150 000 Ft 

 kiadásai 

Hospice - Segítő Kéz 

Alapítvány 

 

3.999.000 Ft 

 

Dolgozói bér, járulék  

(2023. október)                                      

3.999.000 Ft 

 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a rendelet alapján a támogatási szerződést 

megkösse. 

 

3. Felkéri a jegyzőt, hogy a pályázatban/egyedi támogatási kérelmekben részt vevő civil 

szervezetet a döntésről értesítse.  

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

   dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő:  2023. április 6., ill. 2023. április 28. 

 

Lőrincz György: Ebben az évben, ha a JSE bármilyen pótigényt benyújt, nem fogom 

támogatni. Ebben az évben ki kell jönni ebből a támogatásból az egyesületnek, ha nem, meg 

kell oldania az önkormányzat nélkül. 

 

5./ Kiváló Tanító, Kiváló Tanár, a Képviselő-testület által adományozható „Jánossomorja 

Város Kiváló Tanára, Zenetanára, Tanítója, Óvónője”, „Az oktatási intézmény kiváló 

dolgozója”, „Jánossomorja Város Sportdíja”, „Jánossomorja Város Kiváló Tanulója díj 

alapításáról szóló 5/2017. (IV.6.) önkormányzati rendelet módosítása – 7. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 5./ napirendi pont a Képviselő-testület által adományozható 

„Jánossomorja Város Kiváló Tanára, Zenetanára, Tanítója, Óvónője”, „Az oktatási intézmény 

kiváló dolgozója”, „Jánossomorja Város Sportdíja”, „Jánossomorja Város Kiváló Tanulója díj 
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alapításáról szóló 5/2017. (IV.6.) önkormányzati rendelet módosítása. Előterjesztésből kiderül, 

hogy néhány módosítást szeretne javasolni Horváth Dániel önkormányzati képviselő, a 

Humánpolitikai Bizottság elnöke, aki a napirend előterjesztője. Megkérte Horváth Dánielt, 

hogy röviden ismertesse a módosítást, illetve a Bizottság véleményét. 

 

Horváth Dániel: Elmondta, hogy a Humánpolitikai Bizottság egyhangúan elfogadásra 

javasolja. Elmondta továbbá, hogy a módosításra azért volt szükség, mert a bizottság, illetve 

intézményvezetők több évente visszatérő problémákba ütköztek, melyet szerettük volna 

megoldani. Lényegi része, hogy ketté válik a kiváló tanár, zenetanár, tanító, óvónő kategória év 

tanára, zenetanára, tanítója, óvónője díjra és életműdíjra. Az év zenetanára, tanítója, óvónője 

díj esetében mennyiségi korlát nincs, többször is odaítélhető lesz egy személynek. Az életműdíj 

kategória is létrejönne, mely egyszer adható hosszú, kiemelkedő munkásságért. Véleménye 

szerint a korábbi díjak, amik kiosztásra kerültek, inkább életműdíjként kerültek átadásra. Ezt 

szerette volna most szétválasztani, lehessen úgy díjazni, hogy ha valakinek, van egy kiemelkedő 

éve. A diákönkormányzat, szülői szervezet az intézményen keresztül eljuttathatja a 

bizottsághoz észrevételeit. A Kiváló Tanuló díj esetén a korábbi jó tanulmányi eredményt jeles 

tanulmányi eredményre kívánja módosítani. A sportdíj is ketté válna a tervezet szerint, az Év 

sportolója díj, adott évhez, adott eseményhez köthető teljesítményt ismerné el. Szerettük volna 

markánsan szétválasztani a sportemlékmű díjtól, mely hosszú időn keresztül végzett sport vagy 

egészséges életműdíj munkásságot hivatott elismerni, hasonló jellemzőkkel, mint a pedagógus 

életműdíjnál korábban. A rendelethez érkeztek azóta észrevételek, melyet később megvitatunk. 

Április 15-e a következő határidő a rendelettel kapcsolatban, ezért szükséges elfogadni, hogy 

az intézményvezetők már ez alapján tudjanak eljárni. 

 

Bella Zsolt: Hosszú adósságát törlesztette a Humánpolitikai Bizottság, hogy hozzányúlt ehhez 

az őskori rendelethez és aktualizálta, rugalmassá tette. Nagyon meg volt kötve az intézmények 

keze. Kicsit egyszerűbb, életszerűbb lett. Úgy látja, hogy jó rendelet-tervezet. Nagyon örül 

annak, hogy bekerült az életműdíj, így ketté lehet választani a pillanatnyi eredmény elismerését, 

és a pályafutás díjazását. Jónak tartja, meg fogja szavazni. 

 

Molnár Gábor: Egyetért Bella Zsolt szavaival, de egy valamivel nem, az a díjazásra 

vonatkozik. Javasolta, hogy az életműdíj esetén nettó 200.000 Ft, a diákok esetén nettó 50.000 

Ft, egyéb díjazottak esetén nettó 100.000 Ft legyen a díjazás. Ha a mostani összeget lebontjuk, 

a díjazás mellé egy nevetséges összeget adunk át.  

 

Horváth Dániel: Szó volt erről a bizottsági üléseken, megbeszéléseken. Ott lehettél volna, 

kaptál meghívót, elmondhattad volna az észrevételt. Jogos az észrevételed, de a díjazás kapcsán 

nem a borítékban érte járó összeg, ami számít. Ha ki van tüntetve egy tanár, tanító, óvónő, 

zenetanár, nem azt nézi, hogy mennyi van a borítékban, hanem a díjnak teljesen más értéke van. 

Az, hogy az összegeket inflációkövetővé kell tenni, lehet róla vitatkozni, de nem ez a lényegi 

része. Inkább abba az irányba kellene elindulni, hogy az összeg helyett inkább valami emelt 

értékkel bíró ajándék legyen az elismerés. Tehát szóba jött a díjazás, de szélesebb körben 

kellene megbeszélni. Örülne, ha a megbeszélésen ott lenne, és ezt a javaslatot érvékkel tudná 

ellátni. A költségvetési év meghatározása megtörtént, utólagos módosítás emiatt nem célszerű. 

Véleménye szerint ezekkel az összegekkel menjen a díjazás.   

 

Lőrincz György: Ügyrendi kérdést kíván feltenni. A javaslatot pénzügyi vonatkozása miatt a 

Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottságnak előzetesen meg kellett volna 

tárgyalni, így lehet-e dönteni erről. 
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dr. Péntek Tímea: Igen, a Humánpolitikai Bizottság ülésén ezért volt róla szó, hogy inkább a 

jövő évi költségvetésbe fogják az emelt díjazást beépíttetni. Elnök úr említette továbbá, hogy 

idén még egyszer neki rugaszkodik a Humánpolitikai Bizottság a rendelet módosításának, 

akkor szeretnék emelni. A Humánpolitikai Bizottság ülése kedden, a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság ülése előtte héten csütörtökön volt. 

 

Molnár Gábor: Visszavonta módosító indítványát. 

 

Lipovits Máté: Ha módosításra kerülne most a rendelet, akkor csak az általános tartalék terhére 

lehetne dönteni. Azt gondolja, hogy nem feltétlen az összegen kell változtatni, inkább a 

jutalmazás mértékén, hiszen az életműdíjnál mégis magasabbnak kell lennie. Egyetért azzal, 

hogy verethetünk akár emlékérmet is, vagy pénzben is eltérhetünk tőle. Mindenképpen 

megfontolásra érdemes. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az önkormányzati rendelet elfogadását, megalkotását az 

eredeti előterjesztés szerint. 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal 

elfogadta és megalkotta 5/2023. (III.30.) önkormányzati rendeletét a Képviselő-testület 

által adományozható „Jánossomorja Város Kiváló Tanára, Zenetanára, Tanítója, 

Óvónője”, „Az oktatási intézmény kiváló dolgozója”, „Jánossomorja Város Sportdíja”, 

„Jánossomorja Város Kiváló Tanulója díj alapításáról szóló 5/2017. (IV.6.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

6./ Jánossomorja Város Önkormányzata 2023-2024. évi Útfelújítási-építési Programja – 

8. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 6./ napirendi pont Jánossomorja Város Önkormányzata 

2023-2024. évi Útfelújítási-építési Programja. 2006-tól tervszerűen zajlik a városban az 

útépítés, felújítás, melyet három éves etapokra bontottuk. Jelenleg egy 2 éves etap szerepel az 

előterjesztésben, abból a megfontolásból, hogy ennek a testületnek jövőre lejár mandátuma. De 

azt gondolom szeretnénk folytatni a programot. A mai gazdasági helyzetben lehet, hogy 

túlzottan ambiciózus azonban ez a program. Nem tudja, hogy tudunk-e olyan összegeket 

elkülöníteni ilyen célokra, mint korábban. Ez az év még szerencsés, hiszen nyertünk EU-s 

pályázaton forrást két nagyon széles és hosszú utca felújítására. Annyi szabad forrás már az idei 

évben nincs ilyen célokra, mint korábban. Tervezni kell, nem ad hoc módon neki ugrani 

dolgoknak, ezért gondoltam, hogy a programot beterjesztem a testület elé. Elmondta, hogy a 

programot megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. 

Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Megköszönte a program elkészítését, melyet a Bizottság is kért korábban. Látva 

az emelkedő beruházási költségeket, felújítandó utcák számát a felelős gazdálkodás érdekében 

javasolja a Bizottság, hogy 2023-2025. évekre vonatkozzon a program annak ellenére, hogy 

másik testület lesz időközben megválasztva. A testület első éve úgy sem az út koncepció lesz, 

így tudnak dolgozni egy megkezdett programmal. A realitás úgyis azt mutatja, hogy mely 

utcákat kell felújítani. A Bizottság módosító javaslatként javasolja továbbá, hogy a „Arany-

Móricz utca között útépítés 125 fm” sort követően kerüljön felvételre a programba „a Hársfa 

utca (kis szakasz) 120 fm” mértékben. Azt gondoljuk, hogy közel 30 éve nem fordított az 

önkormányzat erre a szakaszra és utolsó „csúffoltja” annak környéknek.  

 



21 

 

Molnár Gábor: Végig nézte a programot, két dologra szeretné felhívni a figyelmet. Mindig 

módosítjuk a koncepciót, ahogy a pályázatokat nyerjük, és a megválasztáskor azt mondtuk, 

hogy nagyon oda fogunk figyelni arra, hogy a közmű cserélve legyen ezeken a szakaszokon. 

Ha a Várbalogi utcát nézzük, akkor az AQUA Kft. tudja cserélni a régi csöveket? Ha nem, két 

év múlva problémák jelentkezhetnek. Jó lenne leegyeztetni a szolgáltatóval, hogy tényleg 

történjenek meg a cserék. Érdeklődött, hogy a Várblogi utca két sávos, megszélesített lesz-e. 

Egy nagyobb kamion forgalom bevezetésére lesz-e tervezve? Érdeklődött továbbá, hogy a 

Várbalogi utca felújítása meddig tart, az országos útig, vagy csak a bányáig. Véleménye szerint 

úgy kell előkészíteni az utat, hogy azzal tudjunk dolgozni később. 

 

Bella Sándor: Elmondta, hogy a TOP Plusz pályázatban szerepel a Várbalogi utca, Nándor-

Óvoda utca. Azért ez a két utca szerepel a pályázatban, mert a sikeres pályázat érdekében gyűjtő 

utat kellett választani, ez a pontozásnál előny volt. A gyűjtő utcákánál két sávos kiépítés 

követelmény, gyakorlatilag szélesítésre fognak kerülni ezek az utcák. A pályázat belterületi 

útfelújításról szól, ezért a Várbalogi utcánál nem tudunk az országos útig kimenni, csak a 

kivetített csomópontig. A pályázatban felújításra pályáztunk, ami a meglévő szilárd burkolatú 

út felújítását jelenti. Az AQUA Kft-vel folyamatosan egyeztetünk. Ezeknél az utcáknál nem 

kell előtte beavatkozni az AQUA Kft-nek, mert az utcák szélessége miatt zöldterületen is meg 

tudná oldani. Az AQUA Kft. tájékoztatása szerint a Nándor utca esetében kell beavatkozni, a 

többi utcában nincs beruházási szükséglet. 

 

Lipovits Máté: A költségvetéskor az önkormányzat hozzá is szokott járulni ezekhez a 

cserékhez, minden évben betervezzük a költségeket. Amelyik évben nem tervezzük be, azokban 

az években az AQUA Kft. amortizációból meg tudja oldani a cseréket. Véleménye szerint ez 

eddig is működött.  

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság módosító javaslatai alapján. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 41/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Jánossomorja 2023-2025. 

közötti időszakra vonatkozó Útfelújítási-útépítési Programot az alábbi prioritási sorrend 

szerinti megvalósítási ütemezéssel fogadja el: 

− Várbalogi utca útfelújítás 466 fm 

− Nándor-Óvoda-Legelő utca útfelújítás 736 fm 

− Nándor utca útépítés 138 fm 

− Pacsirta utca útépítés 115 fm 

− Arany-Móricz utca között útépítés 125 fm 

− Hársfa utca (kis szakasz)                                                 120 fm 

− Kertalja utca útépítés 540 fm 

− Óvoda utca (Dicsőfi-Várbalogi u. között) útfelújítás 195  fm 

− Kereszt-Nándor utca között útépítés 110 fm 

− Boglárka utca útépítés 320 fm 

− Domb utca útépítés 80 fm 
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− Kereszt-Móricz utca között útépítés 90 fm 

− Levente utca vége útfelújítás 250 fm 

2. A Képviselő-testület a jelenleg kavicsos-murvás utcák szilárd burkolattal történő ellátása 

érdekében felhatalmazza a polgármestert, hogy az érintett utcák terveit készíttesse el, az 

engedélyezési eljárásokat folytassa le: 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  folyamatos 

 

7./ A beiratkozás időpontjának meghatározása a Kék Bagoly Bölcsődében – 9. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 7./ napirendi pont a beiratkozás időpontjának meghatározása 

a Kék Bagoly Bölcsődében. Az időpontot az intézményvezető javasolta, akit köszöntünk az 

ülésen. Az időpont az előterjesztésben is szerepel, mely a következő: 2023/2024. nevelési évre 

2023. április 24-25. között legyen a beiratkozás időpontja. Az előterjesztést megtárgyalta a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság. Megadta a szót Winkler László elnöknek. 

 

Winkler László: Elmondta, hogy a Bizottság egyetért a kérelemmel, támogatásra javasolja.  

 

Németh Tímea: Ezáltal kiszámíthatóbb lesz a bölcsőde telítettsége, mindannyiunknak az a 

jobb, ha minél több kisgyermek tudja korosztályonként igénybe venni. A kisgyermeknevelők 

is tudnak a beszoktatással tervezni, meg lehet tartani a fokozatosságot. Köszöni a támogatást. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 42/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 49/2022. (IV.12.) Kt. 

határozatával döntött arról, hogy a Kék Bagoly Bölcsődében bevezeti a központi 

beiratkozást. 

 

2) A Kék Bagoly Bölcsődébe a központi beíratás időpontját az 1.) pontban foglalt döntésre 

tekintettel 2023/2024. nevelési évre 2023. április 24-25. között határozza meg. 

 

3) Felkéri az intézményvezetőt, hogy a központi beiratkozásról szóló hirdetményt tegye 

közzé. 

 

Felelős:  Németh Tímea intézményvezető 

Határidő:  1)-2) vonatkozásában azonnal, ill. 3.) pont vonatkozásában 2023. március 30. 

 

Németh Tímea intézményvezető elhagyta az üléstermet. 
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8./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról – 10. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 8./ napirendi pont a beszámoló a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról, melyet egyetlen bizottság sem tárgyalt. Megkérdezte a képviselő-testület 

tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel a beszámolóhoz. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 43/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

9./ Ingatlanügyek – 11. melléklet 

 

9/1. Egyéb ügyek – 754/18 helyrajzi számú önkormányzati tulajdonú ingatlan 

értékesítésének lehetősége 

 

Lőrincz György: Első ingatlanügy a 754/18 helyrajzi számú önkormányzati tulajdonú ingatlan 

értékesítésének lehetősége, melyre két kérelmező is nyújtott be vételi szándékot, ezt kell most 

megtárgyalni. Elmondta, hogy a kérelmeket megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a 

Bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Lipovits Máté: Mindkét kérelmet megvizsgálta érdemben a bizottság, hogy hogy tudná 

hasznosítani a kérelmező az ingatlant. A honlapon a kérelmek név nélkül szerepelnek, így 

„Anonymus 1.”-ként és „Anonymus 2.”-ként fogok rájuk hivatkozni. A Bizottság javasolja, 

hogy „Anonymus 1.” kérelmét utasítsa el a testület, ne értékesítse részére.  „Anonymus 2.”-nek 

van egy ingatlana, mellyel összevonhatja, így tudja hasznosítani. „Anonymus 1.” támogatása 

esetén az önkormányzat hosszabb távon annak a veszélynek teszi ki magát, hogy utat, közművet 

kelljen biztosítania az ingatlanhoz. „Anonymus 2.”-nek is telekösszevonási kötelezettséggel 

javasolja értékesíteni a bizottság, mert külön álló ingatlanként nem javasolja értékesíteni. 

Amennyiben így is érdekli a kérelmezőt, fel kell hatalmazni a polgármestert az értékbecslés 

beszerzésre, hiszen négyszáz négyzetméter feletti a terület.  

 

Lőrincz György: Érdeklődött, hogy itt két döntést kell-e hozni, egy támogató és egy elutasító 

döntést. 

 

dr. Péntek Tímea: Arról is szólhat a testületi döntés, hogy telekösszevonási kötelezettséggel 

kívánja kizárólag értékesíteni a testület, így ezen döntést szerint a másik kérelem már nem 

támogatható.  
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Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság javaslatát. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 44/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Jánossomorja, 754/18 helyrajzi számú ingatlant telekösszevonási kötelezettséggel 

kívánja értékesíteni. 
 

2) Döntött továbbá arról, hogy amennyiben a kérelmező vállalja a telekösszevonási 

kötelezettség biztosítását az adásvételi szerződésben, úgy értékbecslést készíttet. 
 

3) Felkéri a polgármestert, hogy a kérelmező(ke)t értesítse, illetve 1.) pontban foglalt 

feltétel teljesülése esetén értékbecslés készíttetésére. 
 

4) Felkéri a polgármestert, hogy a nyilatkozatot és értékbecslést terjessze a képviselő-

testület elé. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  2023. április 26. 

 

9/2. Ingatlanügyek – Ingyenes használati szerződés 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a következő napirendi pont egy ingyenes használati 

szerződés elfogadása, mely egy formálódó sportcsoporttal készülne. A már meglévő 

bringapálya és a most készülő gördeszkapálya mögötti területet érinti a szerződés, ott egy un. 

RC pályát szeretnének létrehozni, és azon sportolni. Az RC pályán gyakorlatilag távirányítós 

autókkal tudnak terep viszonyok között versenyezni a sportolók. Ők ugyanúgy, mint a többiek 

vállalják a terület karbantartását, felügyelnének, vigyáznának rá. Támogatható kérés, annál is 

inkább hiszen elterveztük, hogy a területet egy ifjúsági sportparkká bővítjük ki. Elmondta, hogy 

a kérelmet megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. 

Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a Bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a Bizottság véleménye szerint beillik a tervezett fejlesztésbe, 

sőt kiegészítő funkcióval bír. A Bizottság elfogadásra javasolja. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az ingyenes használati megállapodás jóváhagyását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 45/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy az 1. 

melléklet szerinti ingyenes használati megállapodást jóváhagyja. 
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2) Felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingyenes használati megállapodást megkösse, 

alárja.  

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  2023. április 14. 

 

 

10./ Az önkormányzat tulajdonában álló, haszonbérlet útján hasznosított földterületek 

bérleti díjának megtárgyalása – 12. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 10./ napirendi pont az önkormányzat tulajdonában álló, 

haszonbérlet útján hasznosított földterületek bérleti díjának megtárgyalása. Korábban szó volt 

róla, hogy milyen rég óta nem nyúltunk hozzá bizonyos díjakhoz, rendeletekhez. Erre azt 

gondolom, hogy fokozottan érvényes, hiszen 2015. óta változatlanok a díjak. Mindannyian 

tudjuk, hogy az elmúlt időben a termőföldek, bérleti díjak milyen mértékben növekedtek a 

megyében, ez indokolttá teszi az emelés végrehajtását.  A javaslat szerint 1 hektárnál nagyobb 

földterület esetén: bruttó 8,5 Ft/m2/év, 1 hektárnál kisebb földterület esetén: bruttó 5,5 Ft/m2/év 

lenne a haszonbérleti díj. Elmondta, hogy az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a 

Bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy körbe néztek a környező településeken, hogy milyen díjazást 

alkalmaznak. A piachoz képest még ez a javaslat is alacsonynak mondható. Mérlegelték, hogy 

a térítési díjak esetén kvázi szociális támogatást adott az önkormányzat, nem emelt olyan 

mértékben, mint a piac megkövetelte volna. Itt nem gondolják, hogy az önkormányzatnak 

támogatásként bele kellene szállnia. Nagyon rég óta nem emelt az önkormányzat, ami egy 

kedves gesztus volt a gazdák felé. Azt gondoljuk, hogy a haszonbérleti díjakat piaci szintre 

kellene szabályozni. Javaslatunk szerint 1 hektárnál nagyobb földterület esetén: bruttó 10 

Ft/m2/év, 1 hektárnál kisebb földterület esetén: bruttó 7,5 Ft/m2/év legyen a haszonbérleti díj. 

A környékbeli díjakhoz képest ez nem kiemelkedő, hanem reális emelés. 

 

Maglódi Zsolt: Második téma, ahol régi elmaradást pótólunk. Érdeklődött, hogy nem lehetne-

e ezeknek a felülvizsgálatát a munkaterv felvenni. Nehogy az legyen, hogy 7-8 évente 

vizsgáljuk felül, amikor már drasztikusabb lehet az emelés mértéke. 

 

Lőrincz György: Az önkormányzat védelmében elmondta, hogy az elmúlt években az infláció 

nulla körül mozgott, nem voltunk rákényszerülve az emelésre. Valóban az elmúlt két évben 

óriási változás következett be ezen a területen is, lehet eljött az idő, hogy évről évre felül kell 

vizsgálni ezeket a díjakat. Az év végén a munkaterv összeállításánál át fogjuk tekinteni Jegyző 

Asszonnyal ezeket.  

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a módosító javaslat szerint. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 46/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy 

Jánossomorja város közigazgatási területén található, az Önkormányzat tulajdonában álló, 
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haszonbérlet útján hasznosított földterületek bérleti díját 2023. május 1-jétől az 

alábbiakban állapítja meg: 

 

1 hektárnál nagyobb földterület esetén: bruttó 10 Ft/m2/év 

1 hektárnál kisebb földterület esetén: bruttó 7,5 Ft/m2/év 

 

2. A haszonbérleti díj változásáról az érintetteket írásban ki kell értesíteni, és gondoskodni 

kell a hatályban lévő haszonbérleti szerződések módosításáról. Új haszonbérleti 

szerződések legfeljebb 3 évre köthetők. 
  

3. Jelen döntés elfogadásával hatályát veszti Jánossomorja Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének 168/2015. (IX. 30.) Kt. határozata. 
 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  2023. április 30., illetve folyamatos 

 

12./ Döntés a Balassi Bálint Művelődési Ház és Könyvtár terembérleti és egyéb bérleti 

díjainak felülvizsgálatáról – 13. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 12./ napirendi pont a döntés a Balassi Bálint Művelődési 

Ház és Könyvtár terembérleti és egyéb bérleti díjainak felülvizsgálatáról. Köszöntöte az 

intézményvezetőt a testület ülésén. Az intézményvezető kérése alapján foglalkozik ezzel a 

testület jelenleg, a beadványból kiderül, hogy elsősorban az energiaárak emelkedése késztette 

erre az intézményvezetőt. Az intézményvezető szociálisan érzékenyen próbálta elénk tárni a 

kérdést, az előterjesztésből is ahogy kiderül, a piaci viszonyoknál 50%-os emelést javasol, azon 

csoportok esetén, ahol rendszeresen részt vesz a lakosság kvázi átvállalunk valamennyit, 25%-

os emelést javasol. Elmondta, hogy az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a 

Bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy inkább piaci aktualizálásról van szó, mint „esze-veszett” 

emelésről. Soknak tűnhet a nagyterem bérleti díja, de alkalmanként egy esküvőnél nem 

számíthat nagy díjnak. Azonban ezzel a Balassi Bálint Művelődési Háznak költségei vannak, 

vegyük figyelembe az áram díjat, parketta kopását. A Bizottság elfogadásra javasolja 

testületnek. 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az előterjesztést megtárgyalta Humánpolitikai Bizottság. 

Felkérte Horváth Dániel elnököt, hogy ismertesse a Bizottság javaslatát, véleményét. 

 

Horváth Dániel: Elmondta, hogy egyhangúan elfogadásra javasolja. Azon a véleményen 

voltunk, hogy ezek az emelt összegek, így is nagyon barátiak a környékhez képest. Az 

intézményvezető el tudja mondani, hogy az energia áremelkedés miatt szükséges most emelni. 

Azon kívül további emelés akkor indokolt, ha nagy a túljelentkezés alakulna ki, hiszen a piac 

szabályozza önmagát.  

 

Lacknerné Fördős Klára: Ami számára fontos volt, röviden beleírta. Hangsúlyozta, hogy 

figyelni kell a helyi csoportokra is, hiszen valakik megelőzés, egészségük szinten tartása miatt 

járnak az intézménybe. Ezért gondolta ebben az esetben a 25%-os emelést, mert ezek a 

csoportok nem profitorientált csoportfoglalkozások, ilyen például a gyógytorna, AVIVA órák. 
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Bizonyos óradíjat mindenképpen ki kell termelni és ha nagyobb mértékben megemeltük volna, 

és nem támogatnák a helyieket, hogy igénybe tudják venni, sokkal magasabb lenne. Az 

előterjesztésben szerepel, hogy a helyi civil szervezetek, intézmények ingyen meg kapják a 

nagytermet.  

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 47/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Balassi 

Bálint Művelődési Ház és Könyvtár terembérleti és bérleti díjait 2023. április 1-jei 

hatállyal az alábbiak szerint határozza meg: 
 

 

Balassi Bálint Művelődési Ház és Könyvtár 

I. Terembérleti díj 

 Megjegyzés Bérleti díj 

Nagyterem teljes terem 120 000 Ft/alkalom 

- színpadtól a függönyig rész 2500 Ft/óra 

- függönytől a tükörig rész 2500 Ft/óra 

Előadó - 2500 Ft/óra 

Galéria - 2500 Ft/óra 

Tetőtéri előadó - 2500Ft/óra    

Művelődési Ház táborok részére - 30 000 Ft/hét 

Könyvtár - 2500 Ft/óra 

Sós Antal Közösségi Ház teljes épület 30.000 Ft/alkalom 

Sós Antal Közösségi Ház 
nagyterem  

csoportoknak 
2500 Ft/óra 

 

II. Egyéb bérleti díj 

Terület Bérleti díj 

Udvar  

- általános piaci használatra 250 Ft/m2 

- áramhasználat esetén piaci használatra 600 Ft/m2 

 
2) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött, hogy köznevelési 

intézmények mentesülnek a terembérleti díjak megfizetése alól. 

  

3) Döntött továbbá arról, hogy a helyi civil szervezetek mentesülnek a terembérleti díjak 

megfizetése alól, amennyiben az általa szervezett programok, versenyek a lakosság 

számára szabadon, ingyenesen látogathatóak. 

  

4) Felhatalmazza az intézményvezetőt, hogy a bérleti szerződéseket megkösse. 
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Felelős:  Lacknerné Fördős Klára intézményvezető 

Határidő:  azonnal 

 

Lacknerné Fördős Klára intézményvezető elhagyta az üléstermet. 

 

13./ Egyéb ügyek – Uszoda nyitvatartása - 14. melléklet 

 

Lőrincz György: Az elmúlt időszakban több probléma is befolyásolta az uszoda nyitvatartási 

idejét, mely most rendeződik. Korábban határozatot hoztunk róla, hogy hétköznap 17-21 óráig, 

szombat 14-18 óráig van nyitva az uszoda. Most javaslom, hogy módosítsuk úgy a határozatot, 

hogy egy időkeretet határozzunk meg a nyitvatartásra, ami hétfőtől-szombatig napi 4 óra lenne. 

Azt, hogy milyen időpontok között lenne nyitva az uszoda azt a polgármester, a Győri 

Tankerületi Központ, az iskolaigazgató, és az úszómester az éppen aktuális helyzetet 

figyelembe tudná meghatározni. Ne kelljen minden alkalommal a képviselő-testület elé vinni. 

Az időintervallum nem változik, így semmilyen költségváltozás nem jelentkezik a döntéssel. 

 

Maglódi Zsolt: Érdeklődött, hogy mi indokolja, hogy 17 órából 16 óra lesz, hogy lesz a tervek 

szerint elcsúsztatva, korábban vagy később kezdünk. 

 

Lőrincz György: Igények a korábbi nyitás felé érkeztek, melyet most már meg tudunk oldani, 

korábban ennek objektív akadálya volt. Azonban kitolni nem tudjuk a nyitvatartást, mert az már 

a költségvetést is befolyásolná. Hangsúlyozta, hogy maradna a 4 órás intervallum. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 48/2023. (III.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Városi 

Sportuszoda hétfőtől-szombatig napi négy órában tart nyitva. A nyitva tartás idejét az aktuális 

helyzetet figyelembevéve a polgármester, a Győri Tankerületi Központ, a Jánossomorjai 

Körzeti Általános Iskola és AMI vezetője, illetve az úszómester határozza meg. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

13./ Egyéb ügyek – J/667-4/2022.  határozattal összefüggő bírósági ítélet megtárgyalása 

(Zárt ülés)  

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a J/667-4/2022.  határozattal összefüggő bírósági ítéletet a 

Képviselő-testület Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX.  törvény 

46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés keretében tárgyalja. Szavazást kíván elrendelni. 

 

dr. Péntek Tímea: Nem kell szavazni, törvény értelmében zártan tárgyalja a képviselő-testület 

az önkormányzati hatósági ügyet. 
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Közérdekű kérdések, bejelentések: 

 

Lőrincz György: Megkérdezte a képviselő-testület tagjait, hogy kívánnak-e közérdekű kérdést, 

bejelentést tenni. 

 

Közérdekű kérdés, bejelentés nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Zárt ülést rendelt el. 

 

A vendégek, illetve a sajtó munkatársai elhagyták az üléstermet. 

 

A képviselő-testület ülése zárt ülés keretében folytatódott. 

 

A képviselő-testület ülése zárt ülést követően nyílt ülés keretében folytatódott. 

Lőrincz György polgármester a képviselő-testület ülését a zárt ülést követen 18 óra 30 perckor 

berekesztette. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Lőrincz György dr. Péntek Tímea 

polgármester jegyző 

 


